
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  9 sierpnia 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: fontanny na Rynku Głównym 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

od wielu miesięcy nie działa fontanna na krakowskim rynku. Widok brudnej, 
przeszklonej konstrukcji odstrasza mieszkańców i turystów również ze względu na fetor 
unoszący się z odchodów gołębich. W związku z tym proszę o informację, kiedy 
możemy się spodziewać naprawy fontanny? Proszę także o informację od kiedy 
dokładnie fontanna jest unieruchomiona i jaki jest zakres prac niezbędnych do 
wykonania i ich szacunkowy koszt? Nadmienię, że zabytkowa fontanna Zina, na miejsce 
której zamontowano nowoczesną „piramidę” działa w parku Jerzmanowskich. 
Tymczasem ta nowa nie działa, co tylko podkreśla absurd tej sytuacji. 

 

     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


